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Skrivelse

I snitt är förskolegårdarna i Hägersten-Liljeholmen 16 kvadratmeter per barn, långt under 
Boverkets rekommendationer på 40 kvadratmeter. De allra minsta har bara tre kvadratmeter 
per barn. Därför känns det särskilt viktigt att noga beakta värdet av att behålla
en av de få stora förskolegårdar vi har kvar i området.

Trekantens gård erbjuder både spring- och cykelmöjligheter, skugga på sommaren och 
lekmöjligheter såväl för- som eftermiddag. 
Med tanke på de motstridiga uppgifter vi tagit del av och de missförstånd som verkar ha skett 
gällande denna process anser vi att ärendet ska ses över än en gång innan beslut tas.
 
Vi vill också att förvaltningen återkommer till nämnden med svar på följande frågor:
 

 Hur stort är överskottet på förskoleplatser i Gröndal just nu?
 

 Vilka åtgärder har förvaltningen vidtagit utifrån Miljöförvaltningens inspektion i juli 
2020?

 
 Har förvaltningen inlett förhandlingar med bostadsrättföreningen om att minska 

hyreshöjningen?
 


